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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:140 Regeringens utredning om föräldraavdraget

Under året har en av de mest flitigt diskuterade frågorna inom 
funktionsrättsområdet varit det så kallade föräldraavdraget. 

Funktionsrättsrörelsen har påpekat att det görs ”dubbla avdrag” och att avsikten 
med reformen som trädde i kraft 2023 inte har blivit den avsedda. 
Försäkringskassan menar att man gör rätt i fråga om avdragen och har till bland 
annat socialutskottet framfört uppfattningen att om lagstiftaren önskar se någon 
annan typ av hantering måste lagen ändras igen. 

För att komma till rätta med problemet har Försäkringskassan fått i uppdrag av 
regeringen att göra en rapport om saken, och denna rapport levererades 
planenligt i början av september. 

Regeringen har också sagt till bland annat socialutskottet att man arbetar på en 
egen rapport om saken, som ska se över situationen brett och inte bara besluten 
från Försäkringskassan. Denna rapport skulle ha kommit innan 
Försäkringskassan levererade sin rapport men har ännu inte synts till. 

Därför vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson Grönvall: 

 

När kommer regeringens rapport om föräldraavdraget? 

………………………………………

Ulrika Westerlund (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-07
Besvaras senast
2024-10-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


